
 
 

Cine este Isus? 
 
 
 

Căci noi nu ne propovăduim pe noi 
înşine, ci pe Domnul Hristos Isus. Noi 

suntem robii voştri, pentru Isus. 
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Vă dedic această broșură vouă, cititorilor. 
Vă mulțumesc că mi-ați permis să vă 
împărtășesc despre Isus Hristos. 
 
Nu am avut nicio instrucțiune formală în 
Biblie și nici nu știu foarte clar unde stau 
în multe probleme teologice. Cu toate 
acestea, sunt un adept al lui Isus și 
iubesc Scriptura. Permiteți-mi să 
împărtășesc câteva gânduri ... 
 
 



 

  

Introducere: 
 
Dacă puneți această întrebare - „Cine 
este Isus?” - sunteți cu adevărat într-
un loc uimitor! 
 
S-ar putea să fii supărat pe Dumnezeu 
sau să nu crezi în Dumnezeu în acest 
moment. Sau poate crezi în Dumnezeu, 
dar ai fost rănit. Poate că ești musulman, 
hindus, budist sau de altă credință. S-ar 
putea să vă aflați într-un loc diferit, chiar 
și pe care nici voi să nu îl puteți defini ... 
Indiferent, prietene, de modul în care vă 
simțiți sau unde vă aflați, Dumnezeul 
Bibliei - de la prima până la ultima carte - 
vă întâmpină, chiar și ' vă imploră să 
întrebați: „Cine este Isus?” 
 
Este posibil să aveți multe, multe întrebări 
pe care eu nu le pot adresa și nu le 
adresez. Într-adevăr, în această scurtă 
broșură, vin la voi doar ca-și un 
„credincios” în Isus și pur și simplu vă 
împărtășesc câteva gânduri. Sursele 
mele sunt credința mea, Biblia și Duhul lui 
Dumnezeu.   
 



 

 

Eu cred că Biblia - compilația a 66 de 
„cărți” sau scrieri - este cuvântul inspirat 
al lui Dumnezeu. Ca orice lucru bun sau 
„adevărat”, Biblia poate fi înțeleasă greșit, 
folosită greșit și pusă la îndoială. Cu toate 
acestea, în ciuda defectelor omului în 
utilizarea Bibliei, aceasta rămâne sursa 
de încredere a lui Dumnezeu pentru 
căutătorul onest al adevărului. A fost scris 
de bărbați „fără școală”, astfel încât să fie 
ușor de citit. Dumnezeu nu s-a ascuns de 
noi în Biblie; El ni s-a descoperit nouă! 
 
Permiteți-mi să vă prezint gândurile mele 
cu privire la această întrebare atât de 
importantă:  
 
„Cine este Isus?” 



 

  

Cine este Isus? 
 
Biblia ne învață că Isus Hristos - care 
înseamnă „Domnul Mântuiește” - este 
Dumnezeu sub forma omului. Dumnezeu 
a coborât din cer pentru a fi un om, astfel 
încât să-L putem cunoaște pe Dumnezeu 
„personal” și să ne conectăm complet cu 
Dumnezeu. 
 
Isus este Dumnezeu „în trup”. El a venit 
să ne ierte păcatul și să ne dea viața 
veșnică. Acesta este „cine” este Isus și 
„de ce” a venit. 
 
Revelatie: 
 
Biblia însăși ne spune că acesta este un 
adevăr de neînțeles, imposibil de înțeles. 
Pur și simplu nu putem „înțelege” acest 
adevăr - că Dumnezeu a pășit în forma 
umană pentru a ne mântui. Nu putem 
„obține” acest lucru! Lucrul acesta este 
prea mare pentru noi! Da, dar Biblia ne 
spune că acest adevăr - un adevăr atât 
de minunat - nu a fost făcut pentru a se 
potrivi în mintea noastră! 
 
 



 

 

Ni se spune că acest adevăr al lui 
Dumnezeu - Isus Hristos - este „Duh și 
Adevăr” și vine la noi nu prin „înțelegere” 
a minții, ci prin „revelație” către spiritele 
noastre, către inimile noastre. 
 
Dacă tu – ca-și mine și ca mulți alti,  
încerci să-l „iei” pe Dumnezeu sau să-l 
potrivești în mintea ta, poate fi foarte greu 
să lăsăm Duhul lui Dumnezu în inimile 
noastre să ocupe locul de conducere. Dar 
știi, prietene, tot ceea ce îți este prețios 
acum în viață - prietenii, familia, bucuriile, 
dragoste, pace, iertare, milă - aceste 
lucruri nu sunt ‘adevăruri’ ale minții, ci ale 
inimii și ale Duhului Sfânt. De fapt, în 
multe cazuri, ne-am lăsat mintea, 
înțelegerea, rănind sau deteriorând un 
„adevăr al inimii” sau o relație. Ți-ai lăsat 
vreodată „capul” să-ți domine inima și 
apoi ai ajuns să regreți acest lucru? 
Dacă Dumnezeu s-ar „încadra” în mintea 
mea mică sau în „înțelegerea” mea 
imprevizibilă, el ar fi un Dumnezeu foarte 
mic, într-adevăr! 
 
În Biblie ni se spune: „Dumnezeu este 
Duh, iar închinătorii săi trebuie să se 
închine în duh și în adevăr.” Isus însuși a 



 

  

spus despre cuvintele și revelația Sa: 
„Cuvintele mele sunt duh și viață”. 
 
Ai simțit adevărul lui Isus ca o 
provocare pentru mintea ta, dar care 
bate la ușa inimii tale? 
 
 



 

 

Mesajul lui Hristos: 
 
Este interesant modul în care Isus a 
apelat la oameni pentru ‚credința’ lor. El 
nu a venit oferind bani sau avere. El nu a 
venit nici măcar oferindu-Se să răspundă 
la întrebări teologice. El a spus lucruri de 
genul: ‚Este cineva însetat? Lasă-l să 
vină la mine și să bea ...Cine crede în 
Mine, din inima lui vor curge râuri de apă 
vie’ Isus a întrebat dacă suntem       
„însetați” și a promis „apă vie”. Acest  
lucru nu se „potrivește” zilnic cu 
economia vieții; acest lucru nu se 
„potrivește” cu mintea noastră. Și totuși, 
aceasta cade adânc în sufletul nostru și 
pare să satisfacă într-adevăr nevoia 
noastră de ceva mai mult. 
 
Această întrebare a lui Isus - „Ești 
însetat?” - rezonează cu sufletul tău? 
 
Sau, de exemplu, Isus s-a întors spre 
mulțime și a întrebat: „Este cineva 
obosit?” Și apoi a promis „odihnă” o alt 
fel de odihnă. 
 
Isus a făcut minuni, dar a avut un scop 
foarte special pentru minunile Sale. 



 

  

Odată, Isus a spus unei mulțimi foarte 
numeroase că motivul pentru care a făcut 
minuni a fost pentru ca toți să înțelegem 
că are puterea de a ierta păcatele. El nu 
a făcut minuni pur și simplu pentru a face 
viața mai bună pentru unii oameni, pentru 
o perioadă scurtă de timp. El a făcut 
minuni pentru ca noi să-i vedem puterea 
de a ne ierta păcatul și‚ să ne scrie 
numele în ceruri’. 
 
Deci, care a fost mesajul lui? Cum pot 
avea această ‘viață’, această ‘odihnă’, 
aceste ‘ape vii’ în sufletul meu? 
 
Aici prinde viață mesajul lui Isus - la 
propriu și la personal …  
 
Isus a spus: ‚Eu sunt Ușa. Dacă intră 
cineva prin Mine, va fi mântuit’ Isus nu 
ne-a învățat despre Dumnezeu; Isus ne-a 
invitat la El însuși să-L cunoaștem pe 
Dumnezeu. Cel mai profund lucru pe care 
îl ai în viața ta acum este „cineva”, nu 
ceva și nici un concept. 
 
Gândește-te la acest lucru doar un minut. 
Care este cel mai prețios lucru pentru 
tine la sfârșitul zilei? Vă garantez că 



 

 

este o persoană. Dumnezeu este același. 
Adevărul cel mai profund al lui Dumnezeu 
pentru tine - este El Însuși. Scopul său de 
a deveni om era astfel încât tu și cu mine 
să-l putem vedea, atinge și să-L putem 
cunoaște. De fapt, un nume pe care Isus 
l-a primit a fost ‚Emmanuel’, care 
înseamnă ‚Dumnezeu este cu noi.’ Isus - 
Dumnezeu ca om - a venit pentru a putea 
fi cu noi, acum și pentru totdeauna. 
 
Vrei să-l cunoști personal pe 
Dumnezeu? 
 
 



 

  

Credință: 
 
Isus ne provoacă să „credem” în El. 
Aceasta a fost invitația Lui când era de 
fapt cu oamenii și ei l-au putut „vedea”. 
Dacă l-ar putea „vedea” pe El, atunci de 
ce asa multa concentrare pe  „credință în 
El”? Două lucruri îmi apar în legătură cu 
această problemă a „credinței”: 
 
1. Un prieten adevărat are încredere în 
tine! 
 
Ați avut vreodată un așa-zis „prieten” care 
nu este pentru dumneavoastră? Această 
persoană te vede și te cunoaște și chiar 
te recunoaște ori de câte ori ești în jur; 
această persoană are o „relație” cu tine, 
dar nu „încredere” în tine. De fapt, și-au 
închis o parte din inimă. Vă puteți 
raporta la acest sentiment, la această 
experiență în relație? 
 
De aceea Domnul Însuşi vă va da un 
semn: ‘Iată, fecioara va rămâne 
însărcinată, va naşte un fiu şi-i va pune 
numele Emanuel (Dumnezeu este cu 
noi).1 

 
1 Isaia 7:14/Matei 1:23 



 

 

Isus nu vrea doar să-L „recunoști pe el ca 
și Domn”; El a venit să aibă o relație de, 
„credință” cu tine. Având încredere unii în 
alții este esența vieții adevăratei prietenii. 
 
Isus a spus: „Te-am numit prietenul 
meu.”2 Isus a mai spus că nu există un 
mod mai bun în care un prieten să își 
poată arăta dragostea decât să-și 
sacrifice viața pentru prietenul său. 
 
2. A vedea nu înseamnă a crede! 
 
Când Isus era pe pământ, mulți oameni i-
au văzut puterea, dar nu au crezut în El. 
Poate că și tu, ca mine, uneori îți dorești 
sau chiar spui: „Dacă aș putea‘ să-L văd 
”pe Isus...” Adevărul este că mulți - cei 
mai mulți - care l-au văzut în trup și au 
fost martorii puterilor sale miraculoase, nu 
au crezut în El. De multe ori, de fapt, 
când a făcut minuni, oamenii s-au întors 
împotriva lui. În cele din urmă, toți cei 
care l-au ‘văzut’ pe el - cei care l-au auzit, 
au mers cu el, s-au bucurat de semnele și 
minunile Sale. 
 

 
2 Ioan 15:13-15 



 

  

- Toti au fost împotriva Lui, și l-au 
abandonat. A fost ucis în lumina dimineții 
în mijlocul tuturor celor care l-au „văzut”. 
 
Deci Isus ne cheamă la „credință”, la 
„credință”, nu la „vedere”. Când omul l-a 
văzut, l-a ucis. Nu putem avea încredere 
în noi înșine să urmăm - și să fim loiali 
față - de ceea ce vedem cu ochii noștri. 
S-ar putea să fim loiali pentru o vreme, la 
fel ca și ucenici, dar la un moment dat 
ochii noștri, mintea noastră, inimile 
noastre ne vor dezamăgi și nu vom urma. 
Putem chiar să ne întoarcem împotriva a 
ceea ce am văzut și am iubit odată. 
 
Isus i-a spus, ucenicului său, Toma 
„ferice de cei ce n-au vazut, și au crezut’’ 
 
Aici pe pământ, Isus vrea să „vedem” cu 
ochii inimii noastre și să credem - adică 
să primim, să urmăm, să ascultăm, să ne 
închinăm. Isus vrea o relație reală cu tine, 
o relație de prietenie! Într-o zi vom trece 
în glorie, unde ochii noștri vor fi curați și 
inimile noastre statornice unde îl vom 
vedea „față în față”. Dar, deocamdată, 
chemarea este la credință. 



 

 

Simți că îl „vezi” pe Isus cu ochii inimii 
tale? 
 



 

  

Comoară: 
 
De ce este greu să îl „vezi” pe Isus și 
să creazi? De ce lumea întreagă nu 
vrea să audă de Isus și să creadă în 
El? 
 
Când citesc prin Scriptură, sunt uimit de 
modul în care lucrează Dumnezeu. De la 
începutul timpului, în ciuda faptului că 
Dumnezeu ne-a iubit pe fiecare în mod 
egal, unii au ales să-L cunoască pe 
Dumnezeu, iar alții nu. Acest lucru este - 
și va fi - imposibil pentru noi să 
înțelegem, să ne dăm seama, să 
explicăm. 
 
A fost exact același lucru când Isus a 
umblat pe pământ, a predicat și a făcut 
minuni. Unii oameni au căzut la picioarele 
Lui și i-au spus: „Tu ești Domnul!” Alții l-
au privit în jos, l-au disprețuit și i-au 
contestat autoritatea. Cum poate fi 
aceasta? Cum poate un om să se uite la 
Hristos și să-L vadă pe Dumnezeu, iar 
altul să se uite la Hristos în același timp și 
să vadă doar un om? Nu pot explica asta! 
 
Dar ceea ce am văzut de-a lungul vieții lui 



 

 

Isus și învățături lui, este că El s-a revelat 
într-un mod profund și liniștit. Atât de 
profund și atât de liniștit! Când o 
persoană cu adevărat l-a „văzut” pe Isus 
pentru cine era - „Dumnezeu este cu noi” 
- revelația a ajuns chiar în inima 
persoanei și i-a schimbat pentru 
totdeauna. Dar pentru că această 
revelație este atât de profundă, pură și 
liniștită, ea trece pe lângă majoritatea 
dintre noi fără a fi observată vreodată. 
Suntem distrași de atâta zgomot și 
dorință a vieții, încât lucrurile profunde ale 
lui Dumnezeu trec pe lângă noi. 
 
Isus a spus o pilda foarte scurtă pentru a 
ilustra acest adevăr. El a spus: Împărăția 
cerurilor se mai aseamana cu o comoara 
ascunsă într-o țarină. Omul care o 
găsește o ascunde; și, de bucuria ei, se 
duce și vinde tot ce are și cumpără țarina 
aceea.3 
 
Simți că Isus este o comoară pe care 
începi să o vezi, doar că mulți oameni 
din jurul tău nu o pot vedea? 
 

 
3 Matei 13:44 



 

  

Sângele: 
 
Povestea lui Isus este incredibilă! Ni se 
spune că, Dumnezeu, El a venit să ne 
elibereze de păcatul nostru, de „petele” 
noastre. Știți, cel mai profund păcat al 
nostru lasă de obicei cea mai mare urmă 
de sânge. Sângele, însăși sursa vieții 
oamenilor, se varsă acolo unde există 
violență, unde există abuzuri, unde există 
nenorociri, unde există moarte. Cu toții îl 
avem pe mâini, fie direct, fie indirect. 
Trăim într-o lume construită pe sclavie și 
abuz și toți am vărsat sânge sau am 
consumat bunurile furate care le costă 
oamenilor sângele. Este un adevăr crud 
și incomod - dar vărsarea de sânge este 
în centrul întunericului lumii noastre și al 
separării noastre de Dumnezeu. 
 
Așa că Isus vine și vrea să ne elibereze 
de acest păcat și de întuneric.  
El vrea să ne elibereze de răul pe care l-
am suferit și de răul pe care l-am făcut. 
El vrea să vindece și să refacă fiecare 
suflet, fiecare inimă și chiar și pământul 
pe care trăim. 
 
Ni se spune că Isus a deschis calea 



 

 

pentru această „răscumpărare” și „iertare” 
în acest mod spiritual, incredibil:  
Isus a luat păcatul nostru în propria 
persoană și în trupul său și apoi a 
murit odată cu el. Un verset din Biblie 
spune acest lucru: „El a devenit păcat 
pentru noi”.4 
 
Isus mi-a luat vinovăția și rușinea, și apoi 
a murit odată cu ea. După ce a murit cu 
păcatul meu, Isus a înviat apoi din morți, 
dar păcatul meu nu s-a întors cu el. El a 
lăsat păcatul în mormânt, ca să spun așa. 
Isus a luat păcatul meu, a murit odată cu 
el și s-a întors cu iertare și cu viață nouă 
pentru mine.  
 
Un verset puternic din Biblie îl descrie 
astfel: Sângele lui Isus ‘vorbește un 
cuvânt mai bun’ decât sângele păcatului 
nostru.  
 
Din acest motiv, atunci când credem în 
Isus și acceptăm iertarea lui, suntem 
recunoscători pentru sângele jertfei Sale, 
pentru „sângele lui Isus”. 
 

 
4 2 Corinteni 5:21 



 

  

 Vrei să fii „spălat” prin sângele lui? 
 



 

 

Duhul Sfânt: 
 
Isus este viu! El este fizic și este în 
Ceruri. Într-o zi îl poți întâlni ‘față în față’.  
 
Dar când Isus le-a spus ucenicilor săi că 
va părăsi în curând pământul și va merge 
în Cer, El le-a spus că ar trebui să se 
bucure de acest lucru - să nu fie triști - 
pentru că asta însemnă că Duhul Sfânt 
va veni la ei, va fi „în” ei.5 
 
Vedeți, când Isus era pe pământ, El era 
doar în formă de om. Dacă Isus era într-
un sat, însemna că nu se afla într-un alt 
sat. Dacă Isus punea mâna păcii asupra 
unui om, însemna că nu punea mâna 
păcii asupra altui om. El era în formă de 
om și, prin urmare, era limitat în spațiu și 
timp la fel ca noi.  
 
Când Isus s-a înălțat la cer, chiar Duhul 
lui Isus, Duhul Sfânt, a fost revărsat acum 
pe tot pământul. Aceasta însemnă că 
însăși persoana și pacea lui Isus ar putea 
fi în fiecare sat și mai departe în inima și 
în casa fiecărei persoane, în același timp. 

 
5 Ioan 14:17,26,28 



 

  

De asemenea, a însemnat că Isus a putut 
să locuiască de fapt în noi, nu doar să 
meargă pe lângă noi.  
 
Acum, când Isus și-a îndeplinit misiunea 
pe pământ - murind și înviat din nou, 
pentru a ne oferi iertare și viață veșnică - 
el trăiește fizic în ceruri. Ne conectăm cu 
El acum prin Duhul Sfânt. 
 
Când credem în Isus, El vine la noi prin 
Duhul Său cel Sfânt și locuiește în inima 
noastră, în sufletul nostru, în duhul nostru 
- „Dumnezeu cu noi”. 
 
Vrei să crezi în Isus și să ai Duhul Său 
Sfânt în inima și în viața ta? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Invitație: 
 
Isus a zis: „Eu sunt ușa. Daca intra 
cineva prin Mine, va fi mântuit.”  
(Ioan 10: 9) 
 
Vrei să-l inviți pe Isus în inima și viața 
ta chiar acum? 
 
Aceasta este o decizie spirituală și, 
oferindu-ți viața ta lui Isus, vei avea 
iertarea păcatelor tale și viața veșnică. În 
momentul în care ajungi să-L cunoști pe 
Isus, te afli pe o cale nouă ‘a carei 
stralucire merge mereu crescând până la 
miezul zilei’ (Proverbe 4:18). 
 
Iată cum puteți trece acum podul de la 
moarte la viață și să-l cunoașteți pe Isus 
Hristos. Există 2 lucruri cheie de „făcut”. 
Le-am prezentat aici mai jos și apoi am 
scris o rugăciune pe care o puteți citi și 
„ruga” din inima voastră:  
 

1. Pocăința de pacat:  
 
Va trebui să vă pocăiți de păcatul vostru. 
Da, acesta este un pas greu, dar pe care 
Isus îl cere. Trebuie să decideți chiar 



 

  

acum că, cu ajutorul lui Dumnezeu, te vei 
întoarce de la păcatul din viața ta - 
dragoste pentru bani, pofta, lăcomie, 
necinste, dependență, adulter, 
pornografie, etc. 
 
Pocăința de păcat este o „decizie a inimii” 
și, în timp, ar trebui văzută în viața și în 
casa ta. S-ar putea să existe lucruri de 
care ar trebui să vă lăsați, să le 
comunicați, să le aruncați, să le opriți sau 
să le oferiți ... Dacă vă decideți acum să 
vă pocăiți și să vă „întoarceți” (ceea ce 
înseamnă „pocăință”), vă confruntați în 
direcția cea bună pentru următorul pas. 
 

2. Credința în Isus Hristos:  
 
Am discutat mai sus despre importanța și 
„adevărul” credinței și încrederea în orice 
relație reală. Isus ne cheamă să „credem” 
în El. Isus ne cheamă să facem acest pas 
al credinței și să rostim cu voce tare o 
declarație de credință în El. Am scris o 
rugăciune aici mai jos pe care o puteți 
face propria voastră rugăciune. 
Rugăciunea trebuie să iasă din inima ta, 
trebuie să fie sinceră. 
 



 

 

Dacă te pocăiești de păcatul tău și îți pui 
credința în Isus Hristos, El îți va pune în 
acest moment Duhul Sfânt în inima ta, îți 
va ierta păcatul și îți va scrie numele în 
Ceruri! 
 
Rugăciune: 
 
Doamne Isuse, îți mulțumesc că m-ai 
iubit. Îți mulțumesc că ai murit pentru 
păcatul meu. Îți mulțumesc că mi-ai 
oferit iertare și viață veșnică. 
 
Astăzi mă pocăiesc de păcatul meu și 
îmi pun credința și încrederea în Tine. 
Te rog să îmi ierți păcatul meu și să 
reverși Duhul tau cel Sfânt în mine. 
 
Mulțumesc, Doamne, că m-ai iertat. 
Mulțumesc, Doamne Isuse, că m-ai 
mântuit. Ajută-mă acum să fiu 
credincios și să te urmez în toate zilele 
vieții mele, până când ne vedem față în 
față. În numele lui Isus mă rog, amin! 
 



 

  

Viață nouă: 
 
Dacă ai făcut acest pas al credinței în 
Isus, ești mântuit! Ești iertat! Ești o „nouă 
creație”. Acesta este adevărul lui 
Dumnezeu. Acesta este mesajul lui Isus. 
 
În calitate de „credincios” nou-născut, 
este cu adevărat important să începeți să 
citiți Biblia în fiecare zi și să petreceți 
câteva minute în rugăciune cu Isus. De 
asemenea, este foarte important să vă 
alăturați unei biserici creștine bune, astfel 
încât să puteți crește în credința voastră 
și în sprijinul altor credincioși. 
 
Dacă nu aveți o Biblie, vă sugerez să 
găsiți una de cumpărat sau de 
împrumutat. Căutați online sau în librării. 
 
Ceea ce fac eu este ca citesc un capitol 
pe zi. Poate începeți cu cartea LUCA și 
apoi continuați să citiți ... 
 
Găsiți o biserică bună, de încredere. 
Roagă-te și roagă-L pe Domnul Isus să te 
conducă în această decizie. Cereți o 
recomandare bisericească de la un 
creștin pe care îl știi și ai încredere în el. 



 

 

Ia o decizie ca să ajungi la biserică o dată 
pe săptămână sa fie o prioritate, un 
„sacrificiu” pentru Domnul.  
Este posibil să trebuiască să schimbați 
unele lucruri în programul tau de zi cu zi 
și chiar și în finanțele tale, pentru ca 
acest lucru să se întâmple.  
Domnul te va onora pentru asta!  
 
Mi-ar plăcea să aud de la tine!  
Dacă ați făcut acest pas al credinței, prin 
site-ul meu de pe pagina următoare, 
trimiteți-mi un e-mail și anunțați-mă.  
Mă voi bucura împreuna cu tine și mă voi 
ruga pentru tine! 
 
Domnul să te Binecuvânteze, fratele meu, 
sora mea! Până când ne întâlnim 
personal - la o reuniune de familie! - 
Dumnezeu să vă binecuvânteze, să vă 
protejeze și să vă prospere în numele Lui!  
 
 
 
 



 

  

Pentru mai multe resurse, vă rugăm să 
vizitați site-ul meu de mai jos: 
 
www.1peter1three.weebly.com 
 
 
Domnul să te binecuvânteze şi să te 
păzească 
Domnul să facă să lumineze Faţa Lui 
peste tine şi să Se îndure de tine! 
Domnul să-Şi înalţe Faţa peste tine şi 
să-ţi dea pace 
 
Numeri 6:24-26 

http://www.1peter1three.weebly.com/


 

 

Referințe din Scriptura:    
  
Dumnezeu ne imploră să venim la El:  
2 Corinteni 5:20 
 
Cunoscându-l doar pe Hristos, 
Scripturile sale și Duhul Sfânt:  
1 Corinteni 2: 2-3 Inspirația și înțelegerea 
greșită a Bibliei: Evrei 4: 12/Ieremia 29:13 
(Matei 4: 1-11 și 2 Corinteni 4: 2) 
Autori Scripturii cu mai puțină școală: 
Fapte 4:13  
 
Isus înseamnă: „Domnul mântuiește”: 
Matei 1:21  
 
Isus ca Dumnezeu sub forma omului: 
Isaia 7: 14 / Matei 1:23; Isaia 9:6; Ioan 
1:1-5,9,14; Ioan 8:58 / Exodul 3:14; Ioan 
10:30; Ioan 14:9; Ioan 9:38 / Matei 14:33 / 
Exod 20:5; Ioan 5:46; Coloseni 1:15-20; 
Evrei 1:3; Filipeni 2:6-11; Zaharia 14:9/ 
Fapte 4:12; Apocalipsa 1:13-18  
 
Scopul lui Isus de a ne ierta păcatul și 
de a ne da viața veșnică: 
Luca 5:24; Ioan 11:25-26; Ioan 4:13-14  



 

  

Revelația, imposibil de înțeles!: Ioan 
6:37, 65; Matei 16:16-18; Romani 11:33-
36; Isaia 55:8-9; Psalmul 36:9; 2 
Corinteni 4:6; Ioan 4:24 și Ioan 6:63 
 
Credința în Hristos: Ioan 7:37-38; Ioan 
11: 25-26; Ioan 9:35; Matei 11:28-30; 
Luca 5:24; Luca 10:20; Ioan 10:9; Ioan 
5:39-40; Ioan 15:13-15 
 
A vedea nu înseamnă a crede: Ioan 
11:45,53; Matei 26:56; Marcu 15:25 (9 
dimineața) Ioan 20:29; 2 Corinteni 4:6; 2 
Corinteni 5:7; 1 Ioan 3:2; 1 Corinteni 
13:12 
 
Dumnezeu ne iubește pe toți în mod 
egal: 2 Petru 3:9; 1 Timotei 2:4; Matei 
18:14; Ioan 3:16 
 
Închinarea la Hristos și Respingerea 
lui Hristos: Ioan 9:38; Matei 14:33; Ioan 
10:20; 2 Corinteni 5:16 
 
Revelația profundă și liniștită: Matei 
16:20; Marcu 1:24,34,44; Marcu 4:11; 
Isaia 6:9; 2 Corinteni 5:16; Psalmul 42:7; 
Matei 13:44 
 



 

 

Libertatea în sângele lui Hristos: Isaia 
1:18; Psalmul 25:15; 2 Corinteni 5:17; 
Galateni 2:20; Luca 4:18/Isaia 61:1; Isaia 
42:3; 2 Cronici 7:14; 2 Corinteni 5:21; 
Evrei 9:22; Evrei 12:24 
 
Duhul: Ioan 14:1-4; Apocalipsa 1:13-18; 
1 Corinteni 13:12; Ioan 14:17,26,28 
 
Invitație și viață nouă: Efeseni 1:13-14; 
Coloseni 1:27; Proverbe 4:18; Ioan 5:24; 
Marcu 1:15; Matei 3:8; Fapte 3:19; 
Romani 10:9; Luca 10:20; 2 Corinteni 
5:17; Evrei 10:25; Psalmul 1; Iosua 1:9; 
Evrei 4:12/2 Timotei 3:16 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


